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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2015/16:1103 Orosanmälningar vid barnäktenskap 

I ett nyhetsinslag om barnäktenskap på TV4 den 11 april 2014 framgår det att 
vi i Sverige har 132 gifta barn. Det framgår också att såväl socialtjänst som 
Migrationsverket ofta misstänker att det rör sig om tvångsäktenskap. Därtill 
medger Migrationsverket att man ofta missar att göra en orosanmälan till 
socialtjänsten, eftersom det finns brister i handläggningen av den här typen av 
ärenden. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson: 

Vad avser justitie- och migrationsministern att vidta för åtgärder för att 
säkerställa att Migrationsverkets rutiner kring barnäktenskap skärps? 

………………………………………

Mikael Cederbratt (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-04-14
Besvaras senast
2016-04-20 kl. 12.00


